
رئیــس اتــاق بجنــورد: انگــور
خراسان شمالی باید با برند خاص

خود صادر شود

سعید پورآبادی با اشاره به مراودات انجام شده برای صادرات انگور
از خراسان شمالی، میگوید: انگور استان باید با برند خاص خود صادر

شود و این کار نیازمند توسعه صنایع بستهبندی است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از اتاق بازرگانی ایران؛ رئیس اتاق بجنورد با بیان اینکه
مراوداتی برای صادرات انگور با تجار برخی از کشورها انجام شده،
گفت: انگور این استان باید با برند خاص خود در سایر کشورها عرضه

شود که این امر مستلزم ایجاد صنایع بستهبندی است.

سعید پورآبادی در نشست تخصصی میز ملی انگور استان خراسان شمالی
افزود: انگور این استان با کیفیت بسیار بالایی تولید میشود اما با
نام سایر استانها عرضه میشود و با وجود اینکه ازنظر تولید و
کیفیت در سطح کشور از جایگاه خوبی برخوردار هستیم اما این محصول

ناشناخته است.

پورآبادی در بخش دیگری از سخنانش بر رعایت استانداردهای لازم در
تولیدات محصولات کشاورزی بهویژه انگور تأکید کرد و اظهار کرد:
نباید محصولات تولیدی بیش از استاندارد باقیمانده سموم داشته

https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%a8%d8%ac%d9%86%d9%88%d8%b1%d8%af-%d8%a7%d9%86%da%af%d9%88%d8%b1-%d8%ae%d8%b1%d8%a7%d8%b3%d8%a7%d9%86-%d8%b4%d9%85%d8%a7%d9%84%db%8c-%d8%a8%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%a8%d8%ac%d9%86%d9%88%d8%b1%d8%af-%d8%a7%d9%86%da%af%d9%88%d8%b1-%d8%ae%d8%b1%d8%a7%d8%b3%d8%a7%d9%86-%d8%b4%d9%85%d8%a7%d9%84%db%8c-%d8%a8%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%a8%d8%ac%d9%86%d9%88%d8%b1%d8%af-%d8%a7%d9%86%da%af%d9%88%d8%b1-%d8%ae%d8%b1%d8%a7%d8%b3%d8%a7%d9%86-%d8%b4%d9%85%d8%a7%d9%84%db%8c-%d8%a8%d8%a7/
http://www.agrofoodnews.com


باشد.

وی عنوان کرد: در سال جاری با رایزن اقتصادی تعدادی از کشورهای
آسیایی نشستهایی در خصوص بحث صادرات محصولات کشاورزی برگزار شده

است.
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